
 

 
 
 
 
 

TO ALL NATIONAL FEDERATIONS 
 
Subject: Referees’ category during the 2014 Senior World Championship 
 
This year, the Senior World Championship will be held from the 8th to the 14th of September in 
Tashkent (UZB). 
 
It was decided that the National Wrestling Federations will be allowed to enter category I referees 
during this event.  
 
Moreover it will be no more mandatory to enter all the Olympic referees. 
 
We kindly inform you that during this Championship, Olympic referees and category I referees will be 
allowed to participate in this competition. 
 
However, each National Federation cannot enter more than one referee per mat. 
 
We also take this opportunity to inform you that a restructuration will be made with the referee 
categories for the future and the highest category will be not called “Olympic” anymore.  
 
You will received more information about this matter at the end of the year.  
 
We thank you for kind collaboration and we wish you all the best and success for this competition.  
         
 
A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES 
 
Concerne: Catégories d’arbitre au championnat du Mo nde Senior 2014 
 
Cette année le Championnat du Monde Senior se déroulera du 8 au 14 septembre à Tashkent (UZB). 
 
Concernant l’arbitrage, il a été décidé d’autoriser les Fédérations Nationales à inscrire des arbitres de 
1ère catégorie.  
 
De plus, les arbitres Olympiques n’ont plus l’obligation de participer à cette compétition. 
 
Nous vous informons donc que lors de ce Championnat, les arbitres de catégories Olympique et I 
pourront officier.  
 
Cependant, chaque Fédération Nationale ne pourra pas inscrire plus d’un arbitre par tapis.   
 
Nous tenons aussi à vous informer qu’une réorganisation des catégories se fera pour les prochaines 
années et que la plus haute catégorie d’arbitre ne s’appellera plus « Olympique ».  
 
De plus amples informations concernant ces catégories vous seront fournies en fin d’année.  
 
Nous vous remercions pour votre précieuse collaboration et vous souhaitons d’ores et déjà beaucoup 
de succès lors de cette compétition.  
 
 
  
 
 Michel Dusson 
 FILA Secretary General 
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